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DIENOTVARKĖ:  
1. Dalyviai; 

2. RSV koordinatorė; 

3. LSS sąskrydis; 

4. Integracinė savaitė; 

5. Koordinatorių žodis; 

6. Agnės ir Fausto programa. 

 

SVARSTOMA: RSV koordinatorė 

NUTARTA: Nauja RSV koordinatorė – Enrika. Tačiau ir Povilas yra koordinatorius, tai šiuo 

metu yra du koordinatoriai. 

 

SVARSTOMA: LSS sąskrydis 

NUTARTA:  Vyks liepos 29 – 31d. Aukštadvaryje. Kas dar neužsiregistravote, o norite važiuoti, 

galite registruotis dar iki liepos 24d. Kai užsiregistruosite, būsite pakviesti į eventą ir matysit 

informaciją visą. Dar yra daug nežinomybės dėl gyvenamosios vietos (ar palapinė ar 

administracinis pastatas, o gal ir namukai) ir aplamai kaip vyks viskas, kas pradžioje vyks ir 

panašiai.  

 

SVARSTOMA: Integracinė savaitė 

NUTARTA: Iki sekmadienio reikia pagalvoti, ką galėtume nuveikti, kokius žaidimus pažaisti 

(nuo oro priklauso kur bus žaidžiami žaidimai ar lauke ar viduje), kaip paįvairinti mūsų SA 

prisistatymą (prisitatymo laikas bus apie 30 min.). Taip pat reikia pagalvoti dėl pirmakursių 

nuotraukų konkurso, kaip galėtume daryti ar per vieną dieną ar per kelias. Bus FB grupėje postas 

ir po juo komentaruose reikės surašyti visas savo idėjas.  

Pasiūlymai vietom fotografuotis: 

1) Biblioteka 

2) Administracija 

3) Sporto ir meno centras 

4) Amfiteatras 

5) SA kabinetas 

 



SVARSTOMA: Koordinatorių žodis 

NUTARTA: 

1) Vicepirmininkė – Pirmiausia noriu padėkoti SARK komitetui už išnagrinėtus seniūnų 

laiškus. Šiandien juos nusiunčiau Studijų prodekanei. Atlikot tikrai didelį darbą, esat 

šaunuoliai! Tikiuos patiko šis darbas:) tik turiu mažą pastabėlę- jei darot tam tikrą darbą, 

kurį reikės siųsti administracijai, reikia būtinai peržiūrėt klaidas, pažiūrėti ar grupių 

pavadinimai surašyti taisyklingai ir jei matot kad seniūnas nusikalbėjo ties tam tikra vieta 

- pataisyti. Nereikia visko aklai copy paste daryt. Dar vienas dalykas ateičiai- esat 

atstovybininkai ir žinot, kad reikia pildyti tokius dalykus kaip seniūnų laiškus ir kuo 

greičiau užpildo seniūnai, tuo mums geriau- tai nei patys netempkit laiko ir savo grupės 

seniūnams padėkit( nes kažkaip šį kartą iš kai kurių maldauti reikėjo - neįsižeiskit nes 

galimai ne apie jus kalbu) 

Labai noriu pasidžiaugti mūsų būsimais kuratoriais. Vyko mokymai ir akreditavimas. Tai 

nei vieno iš laikysių nėra neišlaikusių. Tai tikrai turėsim kompetentingus kuratorius:) 

Šiuo metu daugiausia laiko praleidžiu prie kuratorių programos - kuriu infopacką, 

trečiadienį bus susitikimas jau dėl stovyklos. Planuose dar labai daug darbų, tik reikia 

kažkaip viską spėt įgyvendint. 

Dar toks klausimas- gal kažkas jau apsigalvojo ir norėtų mane pakeisti nuo kitos 

kadencijos? Jei tokių yra, let me know. 

2) HR – su CB susirinkimo nebuvo. Daugiau darbų nėra. 

3) RSV – buvo individualūs pokalbiai su komiteto nariais. Pagrindinis darbas yra RSV 

veiklos planas, komercinis, reikia atnaujinti kontaktų maketą. 

4) SARK – CB dingęs, susirinkimų nėra, buvo sutvarkyti, išanalizuoti pavasario semestro 

seniūnų laiškai.  

5) Rinkodara – buvo pamiršęs, kad egzistuoja SA. CB susirinkimų nebuna. Ieškoma rėmėjų 

fuksų stovyklai maikėms.  

 

Kitam susirinkimui reikia padaryti žaidimą ar kažką panašaus 2 asmenims. Darys – 

Gediminas ir...? 

 

SVARSTOMA: Agnės ir Fausto programa 

 


